
 
 

 

Verslag  

Wanneer 20 november 2023 

Tijd 20.00-22.00 uur  

Plaats Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd   

Aanwezig Aanwezig: Sirkka(voorzitter), Yvonne (secretaris/verslaglegging), Lisette 
Kleinendorst (Rijnstad), Renée (werkgroep Duurzaam), Jacq., Marcel 

(inwoner), Jurjen en Frans (’t Woerdje), Faysal (TLO), Wietske (SWOA), 
Theo en Ronnie (werkgroep Hondenbezit), Angelique 

(vrijwilligerscoördinator) 
Aanwezig; dames van de Bingo (wijkaanvraag) die binnenkort regelmatig 
in de wijk zal plaatsvinden (Chantal en Milou) om het te promoten. 

Liselotte (All Friends) ook vanwege de wijkaanvraag. 
 

Afgemeld:  
Jacqueline Snijder (reclassering), Dick, Inge, Mascha, Gretha, Kevin, 
wijkagenten. 

20.00 Welkom & Check in 

Voorstelronde en vraag van de voorzitter ‘hoe zitten wij erbij’ 

 Verslag vorig platformoverleg 28 augustus  
Het verslag is goedgekeurd.  

 Mededelingen bestuur: 

Wij hebben afscheid genomen van Manouk (digitale redactie), zij heeft 
haar studie afgerond, woont niet meer in Rijkerswoerd en heeft inmiddels 

een baan. David (werkgroep Duurzaam) is nog wel betrokken maar is 
geen coördinator meer. Het stokje van deze werkgroep Duurzaam is 
overgenomen door Renée. Beide hebben namens het bestuur een 

bloemetje ontvangen voor hun inzet de afgelopen jaren.  

  



 

 Aanvragen wijkbudget: 
Onderstaande aanvragen zijn toegekend op basis van de begroting. Allen 
voldeden aan de spelregels en er was voldoende budgetruimte. 

Werkgroep Groen: 

Boomspiegels, bloembollen              € 673,29 

Wilgenteen hekjes Glenn Miller         € 350,00 

De bloembollen en boomspiegels zijn een mooie toevoeging voor de wijk. 

De afscheiding zorgt ervoor dat de boomspiegels er verzorgd uitzien. Het 

maakt het plaatje af en daar genieten buurtbewoners van. 

Vanaf 2024 willen wij met een overall begroting voor Groen gaan werken. 

 

Buurtfestiviteiten: 

Krasse Knarren nov/dec. thema        € 500,00 

Fijn dat gedurende het jaar activiteiten plaatsvinden. De winter thema 

bijeenkomsten zijn op verzoek van de deelnemers zo gevuld.  

 

Op weg naar de stal 24 december     € 450,00 

evenals voorgaande jaren. Mooie traditie in de wijk en toegankelijk voor 

een breed publiek. 

 

All Friends koor 19 december            € 350,00 

Evenals voorgaande jaren. Ook dit is een mooie traditie en toegankelijk 

voor een breed publiek. 

 

Kinderspeelgoedbeurs 4 november    € 130,00 

Bijdrage gevraagd voor waardering van de actieve vrijwilligers. Dit was dit 

jaar lastig te realiseren i.v.m extra uitgaven voor de ruimte. 

Kinderspeelgoedbeurs is een mooi initiatief in de wijk. Onze waardering is 

er zeker voor de vrijwilligers, dus daar dragen wij graag aan bij. 

 

Bingo in de wijk startkapitaal            € 420,00 

De uiteindelijke aanvraag verlaagd. De oude bingomachine die nog in de 

opslag lag bij ANAC bleek nog best bruikbaar. Hiermee de kosten omlaag 

gebracht. Verwacht wordt dat de bingo in de toekomst zichzelf zal kunnen 

bekostigen. 

 Mix’n Match 
TLO:  
15 Depodogs zijn er geplaatst. Er zijn er nog 3 extra besteld, die 

binnenkort worden geplaatst. Het is een succes, de zakjes zijn bijna op en 
zullen worden bijbesteld voor dit jaar door TLO. Volgend jaar op kosten 

wijkplatform.  
 
Omheind hondenveld; De Woerdse Wal is een geschikte plek gevonden. Er 

is een raming in de maak bij de aannemer, zodra dit helder is kan er tot 
plaatsing overgegaan worden (25 meter lang en 60 meter breed). Al met 

al zal het nog wel even duren omdat er ook een vergunning afgegeven 
moet worden. De werkgroep is niet heel blij met het resultaat van 2,5 jaar 
en dan nog steeds niet duidelijk wanneer dit komt. Communicatie is ook 



 

niet altijd helder, vraag is om vooral dit te verbeteren waardoor frustratie 
voorkomen kan worden.  
 

Het naambordje Bohan; is een idee om in het parkje Mooieweg/Kruisstraat 
bij realisatie daar te plaatsen. Verwachting juni 2024 wordt nog gecheckt.  

 
Redactie; Er is een bijeenkomst geweest van wijkmedia en daarin werd 
besproken om meer op de taal te letten voor de laaggeletterden. Dus 

plaatjes op website ook benoemen, anders kan ook voor de blinden dit 
niet hardop gelezen worden. Lettertype e.d. is ook belangrijk.  

 
Op 6 november is er ook een bijeenkomst geweest om te kijken of 
wijkmedia ook samen kunnen werken of wat is er nodig (subsidie). Op 14 

december wordt vanuit de gemeente/wethouder de suggesties verzameld 
en besproken. Wordt vervolgd.  

 
Werkgroep Duurzaam; eerste bijeenkomst was 4 oktober, thema’s was 
een warmtepomp of wat anders? Hier werden ook nog eens 4 nieuwe 

leden aangetrokken. Tweede bijeenkomst zal 7 maart plaatsvinden. De 
gemeente zal hier wat vertellen over duurzaamheid in Rijkerswoerd en 

studenten die het hebben onderzocht. En Renéé is bezig met het 
interviewen van mensen die al hun woning hebben verduurzaamd.  
 

Werkgroep Groen; zie de bijlage hier onderaan het verslag. 

 Rondvraag  
 

Er zijn kaartjes voor de vrijwilligers in Arnhem via de website te verkrijgen 
(Arnhem in beweging).  

 
Einde vergadering 22.12 uur  
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Bijlage_werkgroep_Groen 

 

Overleg met gemeente en bewoners over de Annie MG Schmidt heeft geresulteerd in een 

brief aan de bewoners met een oproep voor meewerken. Helaas geen vrijwilligers 

opgeleverd. Gemeente vereenvoudigt het groen, deel gaat naar een ander project.  

Anne doet nog een ultieme poging. 

   

We hebben een inzending ingeleverd voor de Dirk Zeldenrustprijs met het vergroten van 

de biodiversiteit in Rijkerswoerd (rapport studenten en wat we gaan doen komende tijd, 

o.a. bijenhotels bouwen, bloembollenactie). Na 27 november is er meer bekend. 1 



 
december wordt de prijs aan de winnende inzending uitgereikt. 

 

Met de hulp van het Wijkplatform zijn er 5000 bloembollen aangeschaft. Zakjes met 10 

bloembollen zijn verkocht op de zelfoogstdag van de Stadslandbouw en op een zaterdag 

(14 oktober) bij het winkelcentrum. We hebben minstens 100 zakken met 20 

bloembollen persoonlijk uitgereikt aan adressen die boomspiegels hebben geadopteerd. 

In verschillende perken en buurttuinen zijn ook bloembollen geplant. 

 

Wij zijn bezig met een regentonnenactie (volgende Woerdje). 

 

Begroting voor volgend jaar ingeleverd bij het Wijkplatform.  

 

Lopende projecten:  

Trafohuisje Glenn Miller budget bij Burgerkracht aangevraagd, H.P. Marchantstraat plan 

gemaakt, uitvoering laat op zich wachten, de verhuurder gaat op den duur het complex 

verkopen, begint al in 2024, Anna Blamanstraat wacht op reactie gemeente. Emile 

Zolahof heeft een uitgewerkt plan waar bewoners en gemeente mee aan de slag gaan 

Geadopteerd door leden van de werkgroep: perk achter het winkelcentrum en een strook 

onder bomen bij de Da Vincistraat, voorbeeld boomspiegel in de Schorerstraat ingericht 

en geadopteerd. 

 

Egelpoortjes actie, verticaal groen, bloembollenactie 

3 egelpakketten uitgedeeld aan bewoners 

Suggestie gedaan voor 5 leiplatanen van de gemeente: langs de muur( op het 

parkeerterrein) Marga Klompé ingang wijk. Geen uitsluitsel. 

workshop olv Arnhem Zoemt Insectenhotels bouwen bij SLB, verslag volgt. 

15 bossen wilgentenen zijn besteld (budget Wijkplatform), ze worden opgeslagen bij de 

Stadslandbouw en staan ter beschikking van bewoners die hun boomspiegel of perk 

willen beschermen. Het winkelcentrum is intern aan het verbouwen en daar hoort groen 

bij: 

     
Op 15 november is een vergadering over het vergroenen van de buitenkant gepland. 

16 november heeft Renée de Ruijter een verhaal verteld over het aanleggen van het 

perk in de Glenn Millerstraat tijdens het grote tegelwipfeest in Nico, toegankelijk voor 

iedereen. Ze heeft Rijkerswoerd weer op de kaart gezet. 

Onze werkgroep is blij met de ondersteuning van het Wijkplatform. Wij streven naar nog 

nauwere samenwerking met TLO en de wijkdeelmanager ook om zo zuinig en efficiënt 

mogelijk om te gaan met het groen dat wij hebben (soms te rigoureuze ingrepen), de 

biodiversiteit en het verhogen van het inzicht dat groen een noodzaak is voor een 

gezonde leefomgeving bij bewoners. Tijdens onze activiteiten merken wij dat er naast 

enthousiaste steun ook regelmatig onvrede is met sommige initiatieven. Men vindt iets 

rommelig, boomspiegels worden gebruikt door honden, voor afval en voor auto’s. 



 
Wij zijn op zoek naar suggesties voor plekken waar een bosje zou kunnen worden 

geplant. De gemeente is een bewegend bos aan het ontwikkelen om plekken uit te 

proberen. Suggesties van harte welkom.  

Appelgaard: Geveltuinen. 

 
 

 


